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Abstract (en)
The method involves enveloping the contents of the pack in at least one cut-out of paper, thin cardboard or similar packaging material. Individual
cut-outs with stampings and folding flaps are fed in succession to a folding device, esp. a folding revolver. Each cut-out(10) is checked for correct
shape while being transported to the folding device in flat form and faulty cut-outs are rejected. The cut-outs are checked by fixed opto-electronic
monitoring devices (63,64) for correct shape and position of the unfolded flaps (19-24).

Abstract (de)
Zur Verbesserung des Wirkungsgrades von leistungsfähigen Verpackungsmaschinen für Zigaretten oder dergleichen werden die Zuschnitte (10)
zum Einhüllen der Zigaretten oder dergleichen während des Transports entlang einer Zuschnittbahn (27) zu einem Faltrevolver (28) hinsichtlich
korrekter Ausgestaltung überprüft. Als Überwachungsorgane (40, 41) sind Gabel-Lichtschranken an seitlichen Bereichen der Zuschnittbahn (28)
positioniert. Diese überwachen den Zustand von seitlich angeordneten Faltlappen (19..24) der transportierten Zuschnitte (10). <IMAGE>
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